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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 22 września 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” w Świnoujściu, 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 września 2020 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. Poinformował, że po posiedzeniu komisji, 

odbędzie możliwość oględzin działki i budynku przy ul. Karsiborskiej, która jest przedmiotem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście na rok 2020. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2020. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie utraty mocy uchwały 

Rady Miasta Świnoujście Nr LVIII/483/2009 z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

opłaty od posiadania psów. 

 

Projekt uchwały w imieniu wnioskodawców przedstawił radny Jan Borowski. 

Dyskusja. 

Nie wypracowano opinii do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało  

5 członków komisji, 5 głosów było przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Stenogram do pkt 4 porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto 

Świnoujście w rejonie Placu im. Adama Mickiewicza. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście w rejonie 

Placu Wolności oraz ulic Bohaterów Września, Armii Krajowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę do projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, w rejonie  

ul. Stefana Żeromskiego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Przedstawienie działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz”  

w Świnoujściu. 

 

Informacje przedstawili w formie prezentacji Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka 

oraz Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” w Świnoujściu.  

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 10 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta Świnoujście z prac przy budowie 

połączenia komunikacyjnego – tunelu, pomiędzy wyspami Uznam i Wolin (z planu 

pracy komisji). 

 

Informacje przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 11 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 12 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 września 2020 roku o godz. 1842. 

 

Po posiedzeniu Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki udał 

się osobiście na oględziny działki i budynku przy ul. Karsiborskiej, która była przedmiotem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście na rok 2020. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


